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Valmistelija Kehittämiskeskuksen johtaja Pasi Pitkänen ja joukkoliikennesuunnittelija 

Anna-Kaisa Ala-Aho 
 
 Valtuutettu Jouko Vasankarin valtuustoaloite 25.1.2021: 
 
 Pohjola Matkat lopetti Kokkola-Oulu välisen linja-auto vuoron niin 

Raaheen ei enää aamuisin pääse ennen klo 8:50. Parhalahden rajalta 
kulkee koulukuljetus Saloisiin asti, mutta ei jatka Raaheen. Tämä vaikuttaa 
lukion, ammattikoulun ja Lybeckerin oppilaiden kouluun pääsyyn. Tämä 
toiminta ei edistä lapsiperheiden Raaheen muuttoa ainakaan sivukylille. 
Jotain pitäisi ryhtyä tekemään tämän epäkohdan korjaamiseksi. 

 
 Kehittämiskeskuksen johtaja Pasi Pitkäsen ja joukkoliikennesuunnittelija 

Anna-Kaisa Ala-Ahon vastaus 6.4.2022: 
 
 Tällä hetkellä ELY-keskus hankkii kuntien rajat ylittävää joukkoliikennettä 

Raahen seudulla ja päättää linjojen liikennöinnistä. Raahen kaupunki 
vastaa Raahen sisäisestä paikallisliikenteestä. Koululaiskuljetukset ovat 
suunniteltu pääosin perusasteen koululaisten kuljetustarpeisiin ja mainittu 
Saloisiin kulkeva linja palvelee Saloisten koulun oppilaita, siksi se ei jatka 
Saloisista Raaheen. 

 
 Olemme välittäneet tiedon ELY:lle, että olisiko mahdollista esimerkiksi 

Pyhäjoelta Raaheen kulkevaa linjaa aikatauluttaa toisen asteen oppilaiden 
tarpeet huomioiden. Lisäksi tutkitaan mahdollisuuksia, voidaanko 
paikallisliikenteen reitistöön järjestää vaihtoyhteys esimerkiksi Saloisista 
Raaheen, jolloin ongelman ratkaisemiseksi voitaisiin hyödyntää 
koululaislinjaa sekä Raahen paikallisliikennettä. 

 
Esittelijä Kaupunginjohtaja Mattila Ritva 

 
Päätösesitys Esitetään kaupunginvaltuustolle: 

 
Annetaan valtuustoaloitteeseen kehittämiskeskuksen johtaja Pasi Pitkäsen 
ja joukkoliikennesuunnittelija Anna-Kaisa Ala-Ahon valmistelema vastaus. 
 
Todetaan asia aloitteena loppuun käsitellyksi. 
 

Päätös Hyväksyi esityksen 


